

PRESIDIUMVERGADERING 4 april 2022

Aanwezig:

Voorzitter:	de heer A.J. Moerkerke
De fractievoorzitters:	de dames P.M. Joosten-Wesselius en C.L.F. Vermunt en de heren J. van Brenkelen, E.P.H.J. van der Linden, L. Schreuders, P. Stehouwer, G. Wiers en B. Çiçek
Overige aanwezigen:	wethouder A.M.J. Dingemans en gemeentesecretaris J.C. Slagboom
Namens de griffie:	de dames A. Goslings en H.M. Vonk-Schenkel

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.

2. Vaststelling agenda

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

3. Verslag vergadering 21 februari 2022

Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. De heer Schreuders stelt naar aanleiding van het verslag de vraag hoe het exit gesprek met de stadstafel Klundert is geweest en of zij wellicht op andere gedachten zijn gekomen. De voorzitter geeft aan dat dit niet het geval is, de redenen staan in de brief genoemd. Zij hebben aangegeven te zullen zorgen voor een warme overdracht aan het nieuwe bestuur. De voorzitter heeft aangegeven dat de organisatie bezig is met een 2.0 versie gebiedsgericht werken en dat het aan hen is eventueel terug te komen in het bestuur. De heer Stehouwer vult aan dat het uitblijven van energiegereguleerder van de windmolens ook meespeelt.

Actiepuntenlijst

Er worden geen opmerkingen gemaakt.

4. Mededelingen van de voorzitter

- Voorlgang verbouwing gemeentehuis

De voorzitter geeft aan dat de architect inmiddels een zijn eerste ideeën gedeeld heeft met de ambtelijke organisatie en het goed te vinden dit ook met de raad te delen. De gemeentesecretaris geeft aan het verstandig te vinden dat eerder genoemde klankbordgroep geformeerd wordt. De heer Schreuders geeft aan vernomen te hebben dat de raadzaal in deze eerste schets verplaatst wordt; dit is echter niet eerder aan de orde geweest en hier moet de raad in gekend worden. De heer Çiçek stelt voor dit in het presidium (fungeert als klankbordgroep) te bespreken en periodiek te zorgen voor een

terugkoppeling in de raad. De leden stemmen hiermee in. De gemeentesecretaris stelt voor op korte termijn de eerste bijeenkomst van de klankbordgroep te houden. Mogelijk kan dit al op 14 april, voorafgaande aan de raad.

- *Inzet gemeente opvang vluchtelingen Oekraïne*

De voorzitter geeft aan dat er momenteel 79 opvangplekken zijn (32+9 bij fruitteiler Westende tot augustus en bij particulieren). In totaal zijn er 180 plekken beschikbaar. De kosten tot eind maart bedragen € 107.000 die we van het Rijk terugkrijgen (verloopt budgetneutraal). Daarnaast hebben we ook nog de opvang van niet Oekraïense vluchtelingen (80-100). Voor het hele district de Markiezen gaat het om 400-500 vluchtelingen. Dit heeft gevolgen voor de organisatie. Er komt een voorstel uit het college. De heer van Brenkelen vraagt of dit nog aan de commissie van as donderdag kan worden toegevoegd. Dit kan echter niet meer in de fracties besproken worden. Afsproken wordt dat dit rechtsreeks naar de raad van 14 april 2022 gaat.

5. Mededelingen van de griffier

- *Instemmen met indeling raadzaal*

De heer Van der Linden vraagt waar dit is vastgelegd. De griffier geeft aan dat het te doen gebruikelijk is dat het presidium bij aanvang van iedere periode hierover beslist en het om deze reden wil voorleggen. De heer Van der Linden geeft aan graag aan de linkerkant van de griffier te zitten en niet rechts dicht bij de deur. Een raadslid van zijn partij wil goed zicht op de deur hebben om moverende redenen. De griffier zal dit aanpassen. De drie partijen die nu links achter zitten verhuizen naar de andere kant en hebben hier geen bezwaar tegen. Afsproken wordt dit vast te leggen in de update van het Reglement van Orde (RvO).

- *Instemmen met aanvangstijdstip inwerkprogramma raad 16 mei (inhoudelijke onderwerpen, verzoek starten om 19.00 uur ipv 19.30 uur).*

De leden stemmen in met dit aanvangstijdstip en geven aan dit duidelijk te communiceren aan de raadsleden en de outlook agenda hierop aan te passen.

De griffier geeft aan dat het voornemen is om in de raad van 14 april, indien mogelijk, voor de volgende commissies personen benoemen, dit daar in mei al vergaderingen voor deze commissies ingepland zijn:

- Leden auditcommissie (max. 8/1 per fractie);
- Leden werkgeverscommissie (3);
- Leden commissievoorzittersoverleg (3);
- Plv. voorzitter raad/tevens voorzitter werkgeverscommissie;
- En burgerleden.

Graag ontvangt de griffie hiervoor uiterlijk eind deze week de namen.

De griffier vraagt hoe gedacht wordt over een mogelijke staffel. Deze zou dan bij de update van het RvO vastgelegd kunnen worden:

- 1 burgerlid voor een partij met 5 of meer zetels
- 2 burgerleden voor partijen met 3 of 4 zetels
- 3 burgerleden voor partijen met voor 1 of 2 zetels

De heer Van Brenkelen geeft aan geen voorstander van een staffel te zijn maar wel te kunnen leven met drie burgerleden per fractie. Mevrouw Joosten en de heer Stehouwer kunnen zich hier wel in vinden. Het is ook een kweekvijver voor partijen los van de grootte. De heer Çiçek geeft aan hoe meer burgerleden hoe beter en wil graag aan de 4 leden vasthouden. De heer Van der Linden geeft aan dat de PvdA maar mandaat heeft voor 2 en genoeg zou moeten nemen met 3. De heer Çiçek is het hier niet mee eens. De heer Schreuders geeft aan dat burgerleden in het leven zijn geroepen om juist de kleine fracties te ondersteunen. Afgesproken wordt hier op een later moment op terug te komen als de update van het RvO aan de orde is.

6. Terugblik laatste raads- en commissievergaderingen en andere bijeenkomsten

- Introductie raad/uitgifte laptops (23 en 24 maart)

De heer Wiers geeft aan in de werkgroep te hebben aangeboden samen met Martijn Willegers als voorportaal te fungeren als raadsleden iets hebben met hun laptop. Met de raadsleden die nog geen laptop hebben gekregen wordt apart een afspraak gemaakt.

- Afscheid oude raad/installatie nieuwe raad (29 en 30 maart)

Hier worden geen opmerkingen over gemaakt.

7. Planning raadsbijeenkomsten

De griffier stelt voor de raadsbijeenkomst van 28 april te laten vervallen. Die avond is al een regionale bijeenkomst over het verstedelijkingstraject WBW en de avond over de organisatie-ontwikkeling volgt na het zomerreces (uitloopavond commissie).

8. Raadsagenda 14 april 2022 en raadskalender

Raadsagenda 14 april 2022

De heer Schreuders geeft aan niet aanwezig te zijn op witte donderdag. Hij zal er volgend jaar bij de vaststelling van de vergaderkalender beter op letten.

Raadskalender

De heer Schreuders wil graag horen waarom project 187 Scholenontwikkeling naar Q3 is verhuisd, dit stond voor de zomer. Verder geeft hij aan dat er dubbele zaken op staan (zoals leerlingenvervoer).

Wethouder Dingemans geeft aan op 12 mei de Wet Voorkeursrecht Gemeente te willen laten bekrachtigen door de raad op de Westschans Klundert. De gemeente wil de grond in eigendom hebben om meer regie te kunnen hebben. We kunnen zelf een taxatie laten uitvoeren die we rond 19/6 hebben zodat we nog voor de zomer een besluit kunnen nemen. Ook kunnen we de taxatie afwachten van het Rijksvastgoedbedrijf, met als voordeel dan de definitieve prijs te hebben. Dit betekent dat het de besluitvorming naar september verschuift. De heer Van der Linden geeft aan voorstander te zijn van reële cijfers. De heer Wiers vraagt of het projectverloop anders is bij deze opties? Wethouder Dingemans geeft aan dat dit niet het geval is. De leden stemmen met het voorstel in de taxatie van het Rijksvastgoedbedrijf af te wachten en het voorstel over te hevelen tot na de zomer.

9. Wat verder ter tafel komt

Nogmaals wordt aangegeven dat op 14 april de burgerleden benoemd worden. Mevrouw Joosten vraagt of een commissievoorzitter ook een externe kan zijn, zij denkt nl aan Remco Heus. De griffier geeft aan dat dit helaas een raadslid moet zijn zoals we in de verordening op de raadscommissie hebben vastgelegd.

De gemeentesecretaris geeft aan dat de geplande bijeenkomst voor de voorbereiding van het 25 jarig bestaan van de gemeente Moerdijk niet doorgaat en verplaatst wordt. De heer Stehouwer en mevrouw Joosten worden over een nieuwe datum geïnformeerd. Op de agenda van het presidium van mei kan een memo komen wat er rondom het 25 jarig bestaan georganiseerd gaat worden (dit zal in het najaar plaatsvinden).

10. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 19.30 uur.